My favourite holiday

Many great holidays and anniversaries are celebrated in our country. On the 1st of May there is May Day — the holiday of spring and labour. On the 8th of March there is Women's Day — the holiday of all women and girls. We celebrate Day of Independence of Russia on the 12th June and Day of Russian Constitution on the 12th of December. Now people celebrate some religious holidays such as Christmas and Easter. But my favourite holiday is New Year's Day, of course. It is a really wonderful holiday. People get ready for this holiday long before it. They buy New Year trees and decorate them. Every year a fairy-tale comes to every house and every family on New Year's Eve. Children and even grown-ups wait for this day because they believe that all their wishes and desires come true and different wonderful miracles happen on that day. 

On New Year's Eve people get together to see “the old year out and the new year in”. They eat tasty food, drink champagne, dance and have a good time together. They wish each other happiness and good luck in the new year and put the presents under the New Year tree. Children like this holiday very much. They wait for New Year presents, which, they believe, Father Frost bring to them. Everybody is merry on that day and wishes the next year to be good and happy and all one's troubles and disappointments to remain in the past. 

Перевод текста: My favourite holiday

Много больших отпусков и годовщин празднуются в нашей стране. 1-ого мая есть Первый Май — праздник весны и труда. 8-ого марта есть Женский День — праздник всех женщин и девочек. Мы празднуем День Независимости России 12-ого июня и Дня российской Конституции 12-ого декабря. Теперь люди празднуют некоторый религиозный отпуск, типа Рождества и Пасхи. Но мой любимый праздник - Новый год, конечно. Это - действительно замечательный праздник. Люди готовятся к этому празднику прежде, чем это. Они покупают Новогодние елки и украшают их. Каждый год сказка прибывает в каждый дом и каждую семью на Кануне нового года. Дети и даже взрослые ждут в течение этого дня, потому что они полагают, что все их пожелания и желания осуществляются, и различные замечательные чудеса случайно встречают в тот день. 

На Кануне нового года люди собираются, чтобы досмотреть “старый год до конца и новый год в”. Они едят вкусную пищу, шампанское напитка, танцуют и хорошо проводят время вместе. Они желают друг другу счастье и удачу в новый год и подвергают подарки Новогодней елке. Дети как этот праздник очень. Они ждут Новогодних подарков, которым, они верят, Мороз Отца приносят к ним. Каждый весел в тот день и желает в следующем году быть хорошим и счастливым и все неприятности и разочарования, чтобы остаться в прошлом.

